
1 

 

BROI.0012.6.1.2018 

 

 

Protokół nr 27/18 

z posiedzenia Komisji  Zdrowia i Spraw Społecznych  

z dnia  7 lutego 2018 roku 

 

1) Otwarcie obrad Komisji. 

 

Pan Roman Gołębiewski Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych dnia  7 

lutego 2018  roku o godzinie 13:00
 
otworzył obrady Komisji  Zdrowia i Spraw Społecznych. 

Przewodniczący Komisji powitał członków Komisji oraz zaproszonych gości w osobach Pani 

Anny Dębickiej – Dyrektora SPZPS we Włocławku i Pana Marka Jaskulskiego – 

Wicestarosty.  

 

Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

2) Stwierdzenie quorum.  

 

Przewodniczący Komisji na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach uczestniczy 

5 radnych, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane 

quorum, a zatem obrady są prawomocne.  

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

3) Przyjęcie porządku obrad.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował radnych, iż wraz zawiadomieniem o posiedzeniu 

Komisji otrzymali porządek obrad w brzmieniu: 

Porządek obrad: 

1) Otwarcie obrad Komisji. 

2) Stwierdzenie quorum.  

3) Przyjęcie porządku obrad. 

4) Przyjęcie protokołu nr 26/17 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 

 z dnia  24 listopada 2017 r.  

5) Analiza projektu uchwały w sprawie udzielania dotacji celowej Samodzielnemu 

Publicznemu Zespołowi Przychodni Specjalistycznych we Włocławku.  

6) Informacja Dyrektora w sprawie zbycia, oddania w dzierżawę, najem, użytkowanie oraz 

użyczenia aktywów trwałych Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 

Specjalistycznych we Włocławku za 2017 rok. 

7) Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych  

Rady Powiatu we Włocławku w 2017 roku. 

8) Sprawy różne. 

9) Zakończenie obrad Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz  zawiadomieniem członkowie Komisji 

otrzymali dodatkowe materiały Informację Dyrektora SPZPS na temat kontraktu 

z Narodowym Funduszem Zdrowia  na 2018 rok w porównaniu do 2017 roku oraz Informację 

Dyrektora SPZPS na temat realizacji programów profilaktycznych prowadzonych przez 

SPZPS we Włocławku w 2017 roku. Przewodniczący Komisji zaproponował poszerzenie 

porządku obrad o punkt Informacja Dyrektora SPZPS na temat kontraktu z Narodowym 

Funduszem Zdrowia  na 2018 rok w porównaniu do 2017 roku, który będzie punktem 7 

porządku obrad oraz wprowadzenie punkt pod nazwą  Informacja Dyrektora SPZPS na temat 
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realizacji programów profilaktycznych prowadzonych przez SPZPS we Włocławku w 2017 

roku, który będzie punktem 8, a dotychczasowy punkt 7 będzie punktem 9.  

Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za poszerzeniem porządku obrad o punkt 7 

Informacja Dyrektora SPZPS na temat kontraktu z Narodowym Funduszem Zdrowia  na 

2018 rok w porównaniu do 2017 roku i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za poszerzeniem porządku obrad o punkt 8 

Informacja Dyrektora SPZPS na temat realizacji programów profilaktycznych prowadzonych 

przez SPZPS we Włocławku w 2017 roku i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są inne propozycje do porządku obrad? 

Wobec braku innych propozycji Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem 

poszerzonego porządku obrad i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że 

porządek obrad został przyjęty. 

 

Porządek obrad: 

1) Otwarcie obrad Komisji. 

2) Stwierdzenie quorum.  

3) Przyjęcie porządku obrad. 

4) Przyjęcie protokołu nr 26/17 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 

 z dnia  24 listopada 2017 r.  

5) Analiza projektu uchwały w sprawie udzielania dotacji celowej Samodzielnemu 

Publicznemu Zespołowi Przychodni Specjalistycznych we Włocławku.  

6) Informacja Dyrektora w sprawie zbycia, oddania w dzierżawę, najem, użytkowanie 

oraz użyczenia aktywów trwałych Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 

Specjalistycznych we Włocławku za 2017 rok. 

7) Informacja Dyrektora SPZPS na temat kontraktu z Narodowym Funduszem Zdrowia  

na 2018 rok w porównaniu do 2017 roku 

8) Informację Dyrektora SPZPS na temat realizacji programów profilaktycznych 

prowadzonych przez SPZPS we Włocławku w 2017 roku 

9) Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych  

Rady Powiatu we Włocławku w 2017 roku. 

10) Sprawy różne. 

11) Zakończenie obrad Komisji. 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

 

4) Przyjęcie protokołu nr 26/17 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 

 z dnia 24 listopada 2017 r. 

 



3 

 

Przewodniczący Komisji  poinformował członków Komisji, że z  ostatniego posiedzenia 

Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych został sporządzony protokół, który był do wglądu  

w Biurze Rady i Ochrony Informacji. Przewodniczący Komisji zapytał, czy są uwagi do 

przedłożonego protokołu? Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za 

przyjęciem protokołu nr 26/17 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych z dnia 24 

listopada 2017 r.  i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za – 5 

Przeciw – 0  

Wstrzymało się – 0  

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że protokół 

nr 26/17 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych został przyjęty.   

 

 

5) Analiza projektu uchwały w sprawie udzielania dotacji celowej Samodzielnemu 

Publicznemu Zespołowi Przychodni Specjalistycznych we Włocławku.  

Przewodniczący Komisji poinformował, że członkowie komisji wraz z zawiadomieniem 

otrzymali projekt uchwały w sprawie udzielania dotacji celowej Samodzielnemu Publicznemu 

Zespołowi Przychodni Specjalistycznych we Włocławku. Przewodniczący Komisji prosił 

Panią dyrektor o przedstawienie tematu.  

Pani Anna Dębicka – Dyrektor SPZPS we Włocławku poinformowała, że dokonanie 

zakupu lampy podyktowane jest koniecznością realizacji świadczeń medycznych i 

jednocześnie modernizacji aparatu RTG. Wynika to z wymogów aktualnych standardów 

usług medycznych, jak również zapisów w kontrakcie z Narodowym Funduszem Zdrowia. 

Zakupiona lampa do aparatu RTG będzie służyła do wykonywania badań pacjentom 

placówki, jak również odpłatnie /na podstawie zawartych umów/ dla jednostek zewnętrznych.  

We Włocławku działają tylko trzy pracownie realizujące powyższe usługi, wykonujemy ich 

bardzo dużo. Tak duże zapotrzebowanie i konieczność jego realizacji - wywiązywanie się 

z warunków zawartych umów oraz obowiązek diagnozowania naszych pacjentów - wpłynęło 

na szybką, trudną do przewidzenia, eksploatację lampy. SPZPS zobligowany jest, w związku 

z zawartą z Narodowym Funduszem Zdrowia umową, do jej realizacji i wykonywania 

przyznanych limitów, co powoduje konieczność wykonywania zdjęć rtg na bieżąco. Bez nich 

w wielu poradniach m.in. chirurgii ogólnej, chirurgii urazowo- ortopedycznej, chirurgii dla 

dzieci, praca byłaby niemożliwa. Na dzień dzisiejszy wszystkie zdjęcia rtg, to jest ponad 100 

dziennie wykonywane są na jednym aparacie, ponieważ drugi jest wyłączony z użytku. Przy 

takim obciążeniu w każdej chwili może ulec awarii. Spowodowałoby to konieczność zakupu 

usług wykonywania rtg u innego świadczeniodawcy co doprowadziłoby do ponoszenia przez 

SPZPS bardzo dużych kosztów. Jak widać z powyższego zakup lampy jest konieczny i bardzo 

pilny, gdyż każdy dzień zwiększa ryzyko. Obecnie zakładu nie stać na sfinansowanie tego 

zadania, gdyż wpływ mają, wypłacane w ostatnim czasie /w związku ze zmianą ustaw/ 

odprawy emerytalne i nagrody jubileuszowe odchodzącym pracownikom oraz podwyższenie 

wynagrodzenia minimalnego. Nadmienić trzeba również, że kontrakty zawierane przez 

Narodowy Fundusz Zdrowia pozostają niezmiennie, od siedmiu lat, na tym samym poziomie.  

Sytuacja powyższa oraz konieczność pilnego zakupu nowej lampy do aparatu RTG, 

spowodowała potrzebę zwrócenia się do Rady Powiatu we Włocławku z niniejszym 

wnioskiem o dotację. 

Przewodniczący Komisji powiedział, że prawnicy zaakceptowali to jako zakup 

inwestycyjny. 

Radna Jadwiga Fijałkowska powiedziała, że nie bardzo rozumie, dlaczego starostwo nie 

chce wesprzeć tej inwestycji. Radna zna sytuacje, ponieważ już trzecia kadencje jest 

członkiem społecznej rady i zna zagadnienia tej jednostki. Jednostka czyni duże oszczędności, 

chociażby na tym, że nie ma stanowiska wicedyrektora tej jednostki. To jest szereg 
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budynków, szereg oddziałów o bardzo zróżnicowanym  zakresie odpowiedzialności. Należy 

się cieszyć, że jednostka nie przynosi start i jest w tak dobrej kondycji.  

Przewodniczący Komisji powiedział, że wolż radnych jest, aby pomóc jednostce.  

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są pytania do w/w projektu uchwały? 

Wobec braku pytań Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie udzielania dotacji celowej Samodzielnemu 

Publicznemu Zespołowi Przychodni Specjalistycznych we Włocławku  i przeprowadził 

procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na  podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielania dotacji celowej 

Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Przychodni Specjalistycznych we Włocławku. 

Projekt uchwały w sprawie udzielania dotacji celowej Samodzielnemu Publicznemu 

Zespołowi Przychodni Specjalistycznych we Włocławku stanowi załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu.  

 

6) Informacja Dyrektora w sprawie zbycia, oddania w dzierżawę, najem, użytkowanie 

oraz użyczenia aktywów trwałych Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 

Specjalistycznych we Włocławku za 2017 rok. 

 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że członkowie komisji wraz z zawiadomieniem 

otrzymali Informację Dyrektora w sprawie zbycia, oddania w dzierżawę, najem, użytkowanie 

oraz użyczenia aktywów trwałych Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 

Specjalistycznych we Włocławku za 2017 rok. Przewodniczący Komisji prosił Panią dyrektor 

o przedstawienie tematu. 

Pani Anna Dębicka – Dyrektor SPZPS we Włocławku poinformowała, o zawartych 

umowach oddania w dzierżawę, najem nieruchomości poniżej 50 m
2
. Lokal użytkowy o 

powierzchni 4,64m
2
 położony w piwnicy budynku przy ul. Łady 10 na rzecz Pracowni 

Protetycznej technika dentystycznego Krzysztofa Milczanowskiego we Włocławku. Roczny 

przychód z dzierżawy w 2017 r. wyniósł 2952 zł. Lokal użytkowy o powierzchni 15 m
2
 

położony w budynku A przy ul. Szpitalnej 6a we Włocławku na rzecz ACS Słuchmed sp. z 

o.o. Lublin ul. Orla. Roczny przychód z dzierżawy w 2017 r. wyniósł 14 760,00 zł. Grunt pod 

Trafostację ul. Szpitalna 6a we Włocławku o powierzchni 45 m
2
 na rzecz Energia Operator 

Odział w Toruniu ul. Bema 128. Roczny przychód z dzierżawy w 2017 r. wyniósł 6642,00. 

Grunt ul. Szpitalna 6A we Włocławku o powierzchni 2,5 m
2
na działce 21/14 na rzecz 

Audiofon Spółka z o.o. SKA Wrocław ul. Aliancka 6 przeznaczany na zawieszanie planszy 

reklamowo-informacyjnej. Roczny przychód z dzierżawy w 2017 r. wyniósł 2 952,00 zł. 

Lokal użytkowy o powierzchni 16,10 m
2 

położony w budynku przy ul. Szpitalnej 6a we 

Włocławku na rzecz Audiofon Spółka z o.o. SKA we Wrocławiu ul. Aliancka 6. Jeśli chodzi 

o najem i dzierżawę pomieszczeń pow.50 m
2
 to  z dzierżawy terenu pod parking roczny 

przychód z dzierżawy wynosi 35746,20 zł. Jeśli chodzi o  lokal użytkowy o powierzchni 

156,60 m
2
 położony w budynku S pod aptekę. Roczny przychód z dzierżawy wyniósł 73800 

zł. Lokal użytkowy o powierzchni 141,42 m
2
 położony w budynku przy ul Łady 10 na aptekę 

ogólnodostępną. Roczny przychód z dzierżawy w 2017 roku wyniósł 81407,04 zł. Te 

dodatkowe pieniądze pomagają zbilansować w końcowym efekcie zakład i uzyskać wynik 

finansowy dodatni. Na apteki była uzyskana zgoda Rady Powiatu.  
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Wobec braku pytań Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem Informacji 

Dyrektora w sprawie zbycia, oddania w dzierżawę, najem, użytkowanie oraz użyczenia 

aktywów trwałych Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we 

Włocławku za 2017 rok i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 

przyjęła Informację Dyrektora w sprawie zbycia, oddania w dzierżawę, najem, użytkowanie 

oraz użyczenia aktywów trwałych Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 

Specjalistycznych we Włocławku za 2017 rok. 

Informacja Dyrektora w sprawie zbycia, oddania w dzierżawę, najem, użytkowanie oraz 

użyczenia aktywów trwałych Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 

Specjalistycznych we Włocławku za 2017 rok stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu.  

 

7) Informacja Dyrektora SPZPS na temat kontraktu z Narodowym Funduszem 

Zdrowia  na 2018 rok w porównaniu do 2017 roku. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że członkowie komisji wraz z zawiadomieniem 

otrzymali Informację Dyrektora SPZPS na temat kontraktu z Narodowym Funduszem 

Zdrowia  na 2018 rok w porównaniu do 2017 roku. Przewodniczący Komisji prosił Panią 

dyrektor o przedstawienie tematu. 

Pani Anna Dębicka – Dyrektor SPZPS we Włocławku poinformowała, że  na cały rok 

2018 zostały z NFZ podpisane aneksy do umów na następujące rodzaje świadczeń: leczenie 

stomatologiczne oraz Profilaktyczne Programy Zdrowotne – Program Profilaktyki raka piersi. 

Na I półrocze 2018 r. zostały podpisane aneksy do następujących rodzajów świadczeń: 

Ambulatoryjna Opieka Specjalistyczna – wartość zawarta na I półrocze 2018 roku umowy na 

Ambulatoryjną Opiekę Specjalistyczną jest wyższa o około 4% tj. około 15 tys. zł 

miesięcznie, w stosunku obowiązującej 2017 r. w przeliczeniu na półrocze. Zwiększenie 

kontraktów w 2018 spowodowane jest wzrostem kosztów świadczeń wynikające z 

rozporządzenia zmieniającego OWU Ambulatoryjna Opieka Specjalistyczna świadczenia w 

poradniach wykonywane przez pielęgniarki i położne i niewielki wzrostem punktów w 2018 

r. po tej samej cenie za punkt jak w roku 2017. Jeśli chodzi o Ambulatoryjną Opiekę 

Specjalistyczną w zakresie kompleksowej opieki nad pacjentem z cukrzycą. Wartość umowy 

w zakresie opieki nad pacjentem z cukrzycą pozostaje na tym samym poziomie. Jej wysokość 

zależy od ilości objętych opieką pacjentów. Obecnie jest 5 pacjentów objętych opieką. Ilość 

pacjentów objętych opieką jest tak mała, gdyż warunki umowy wymagają, aby pacjent zgłosił 

się do poradni przynajmniej raz na 3 miesiące, spóźnienie choć o 1 dzień skutkuje usunięciem 

go z tego zakresu świadczeń.  Opieka Psychiatryczna i Leczenie Uzależnień – umów jest 

nieznacznie niższa niż w roku 2017 tj. około 6000 zł miesięcznie. Zmniejszenie kontraktu jest 

spowodowane niewielkim wykonaniem w roku 2017 spowodowane jest trudnością z 

pozyskaniem lekarzy psychiatrów. Na I kwartał 2018 roku zostały popisane aneksy do umów 

na następujące rodzaje świadczeń – rehabilitacja lecznicza – umowa z NFZ na Rehabilitację 

Leczniczą jest podpisana na pierwszy kwartał 2018 r. trudno w obecnie chwili oszacować 

wartość kontraktu, gdyż rozpisany został konkurs przez NFZ, złożono w terminie ofertę i trwa 

oczekiwanie na rozstrzygniecie. Termin to 28 luty 2018 r.  

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji czy mają pytania? 

Wobec braku pytań Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem Informacji 

Dyrektora SPZPS na temat kontraktu z Narodowym Funduszem Zdrowia  na 2018 rok 

w porównaniu do 2017 roku i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 



6 

 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 

przyjęła Informację Dyrektora SPZPS na temat kontraktu z Narodowym Funduszem Zdrowia  

na 2018 rok w porównaniu do 2017 roku. 

Informacja Dyrektora SPZPS na temat kontraktu z Narodowym Funduszem Zdrowia  na 

2018 rok w porównaniu do 2017 roku stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

 

8) Informację Dyrektora SPZPS na temat realizacji programów profilaktycznych 

prowadzonych przez SPZPS we Włocławku w 2017 roku. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że członkowie komisji wraz z zawiadomieniem 

otrzymali Informację Dyrektora SPZPS na temat kontraktu z Narodowym Funduszem 

Zdrowia  na 2018 rok w porównaniu do 2017 roku. Przewodniczący Komisji prosił Panią 

dyrektor o przedstawienie tematu. 

Pani Anna Dębicka – Dyrektor SPZPS we Włocławku poinformowała, że  w 2017 roku 

realizowane były następujące programy z zakresu profilaktyki: Program profilaktyki raka 

piersi – etap podstawowy, Program profilaktyki raka szyjki macicy, Program z zakresu 

profilaktyki, terapii uzależnienia i współuzależnienia od alkoholu i innych substancji 

psychoaktywnych na terenie Miasta Włocławek, Program profilaktyki zakażeń pneumokokom 

w województwie kujawsko-pomorskim, Kujawsko-Pomorski Program Badań Przesiewowych 

w Kierunku Tętniaka Aorty Brzusznej.  

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji czy mają pytania? 

Wobec braku pytań Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem Informacji 

Dyrektora SPZPS na temat kontraktu z Narodowym Funduszem Zdrowia  na 2018 rok 

w porównaniu do 2017 roku i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 

przyjęła Informację Dyrektora SPZPS na temat kontraktu z Narodowym Funduszem Zdrowia  

na 2018 rok w porównaniu do 2017 roku.  

Informacja Dyrektora SPZPS na temat kontraktu z Narodowym Funduszem Zdrowia  na 

2018 rok w porównaniu do 2017 roku stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

 

 

9) Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych  

Rady Powiatu we Włocławku w 2017 roku. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz z zawiadomieniem członkowie komisji 

otrzymali sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Powiatu 

we Włocławku w 2017 roku. Posiedzenia Komisji odbywały się zgodnie z planem pracy, 

który został zrealizowany w 100%. Za okres sprawozdawczy Komisja odbyła 9 posiedzeń, 

które są udokumentowane protokołami.  

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są pytania do w/w sprawozdania z działalności 

komisji? 

Wobec braku pytań Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem sprawozdanie z 

działalności Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Powiatu we Włocławku w 2017 

roku i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 
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Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na  podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że 

Komisja przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych  

Rady Powiatu we Włocławku w 2017 roku 
Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Powiatu we Włocławku w 

2017 roku stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

10) Sprawy różne 

 

Przewodniczący  Komisji zapytał radnych, czy chcieliby złożyć wnioski, oświadczenia?  

Nie było żadnych głosów.  

 

 

11) Zakończenie obrad 

 

Przewodnicząca Komisji w związku ze zrealizowaniem porządku obrad dokonał dnia 7 

lutego 2018  roku o godzinie 12:40 zamknięcia obrad Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych.   

                                                                                  

 

                                                                                         Przewodniczący Komisji 

Zdrowia i Spraw Społecznych 

 

   Roman Gołębiewski 

 

 

Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 

Marta Szarecka ……………………………….. 


